
 

 

Protokół Nr  15/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 24 października 2011 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1.  Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta: 
   
1) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarb- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- nik Miasta – E. Pichór zwróciła się do rad- 
 krzyski na 2011 r. (projekt uchwały nych o wymianę załącznika nr 5 do projektu, 
 w załączeniu). gdzie zmiana dotyczy wydatków związanych 
  z wyborami do Sejmu i Senatu RP – zwięk- 
  sza się kwotę o 443 zł.  
  Generalnie zmiany w budżecie dotyczą  
  wydatków Przedszkola Publicznego Nr 19 
  i rekompensaty utraconych wpływów przez  
  MPK z tytułu ulg i bezpłatnych przejazdów. 
  Zmiany w załączniku inwestycyjnym doty- 
  czą regulacji koryta rzeki Młynówki.  
  Radny J. Kunat zwrócił się o wyjaśnienie,  
  dlaczego zmniejsza się wydatki na remonty  
  w gimnazjach. 
  Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że plan remon- 
  tów powstaje na bieżąco, m.in. w wyniku 
  zaleceń, poza tym trudno jest prowadzić re- 
  mont w trakcie roku szkolnego, dlatego też 
  następuje tutaj zmniejszenie środków.  
  Kolejne pytanie radnego J. Kunata dotyczyło 
  zmniejszenia wydatków na obronę cywilną. 
  Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła Skarbnik 
  E. Pichór informując, że są kwoty wolne od  
  zaangażowania, dlatego przesunięcia tutaj 
  są możliwe. Było to związane z poszukiwa- 
  niem środków dla MPK.  
  Następnie głos zabrał Zastępca Naczelnika 
  Wydziału Gospodarki Komunalnej – Z. Bień 
  informując, że w chwili obecnej w budżecie 
  wygospodarowano kwotę 170 tys. zł, ale  
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  względem potrzeb MPK jest to kwota 
niewystarczająca. Potrzeby są rzędu 500 tys. 

  zł. Ale nie dołożenie tych 170 tys. spowodu- 
  je ujemne skutki dla MPK.  
  Radny J.E.Kunat zapytał, czy nie ma jakichś 
  oszczędności w budżecie powstałych w wy-  
  niku przetargów? 
  Z-ca Naczelnika WGK – Z. Bień poinformo- 
  wał, że w ostatnim okresie tych przetargów  
  nie ma zbyt wiele, dlatego też nie ma osz- 
  czędności. Są to środki, które prawdopodob- 
  nie nie zostaną wykorzystane. To ratuje sy- 
  tuację MPK do końca listopada br.  
  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak zapy- 
  tał, czy podejmowane są jakieś działania  
  w celu radykalnego rozwiązania tej trudnej 
  sytuacji w MPK. Bo cały czas jest to pomoc 
  o charakterze doraźnym, ale jest to już kwota 
  rzędu 500 tys. zł. 
  Z-ca Naczelnika WGK – Z. Bień poinformo- 
  wał, że rekompensaty dla MPK gmina i tak 
  nie uniknie, bo wynika to z przepisów usta- 
  wy o transporcie. Obecnie MPK realizuje  
  program naprawczy.  
  Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak  
  stwierdził, że MPK jeździ na trasach w obrę- 
  bie miasta, jedyne rentowne linie pozamiej- 
  skie są do Kunowa i Ćmielowa. Z punktu  
  widzenia społecznego jest tak, że do tych  
  miejscowości w godzinach „nierentownych” 
  kursów nie ma. Ale podobna sytuacja jest  
  w innych miastach. Stąd pytanie, czy są po- 
  dejmowane działania nad rozwiązaniem tego 
  problemu. 
  Z-ca Naczelnika WGK – Z. Bień odpowie- 
  dział, że w tej kwestii winien się wypowie- 
  dzieć Zespół Nadzoru Właścicielskiego. 
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
2) zm. uchwałę w sprawie wyrażenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 zgody na zaciągnięcie zobowiązania nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 finansowego Gminy Ostrowiec Świę-  
 tokrzyski (projekt uchwały w załącze-  
 niu).  
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3) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Skarbnik Miasta – E. Pichór zwróciła się  
 Wieloletniej Prognozy Finansowej o wymianę załącznika nr 1 w związku ze  
 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski zmianą w załączniku nr 5 do projektu budże- 
 na lata 2011 – 2023 (projekt uchwały tu (zmiana kwoty o 443 zł  w poz. 2a do  
 w załączeniu).  kwoty 72.504.314) 
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
3.  Sprawy różne:  
   
a) Wpływ należności od Syndyka Huty. Kwestię tę poruszył radny J.E. Kunat pytając 
  czy były jakiś wpływ do kasy miejskiej z te- 
  go tytułu.  
  Skarbnik E. Pichór poinformowała, że Syn- 
  dyk płaci podatek na bieżąco, z masy upad- 
  łościowej spłacił ponad 1 mln zł. Do zapłaty 
  jest jednak więcej i obietnica spłaty ze strony 
  Syndyka była.  
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Obrady komisji trwały do godz. 13.30.  
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska          Henryk Rożnowski 
 
 


